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Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. II.  

(ďalej len WO č. II.), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie, dňa 09.01.2025 (štvr-

tok), v čase od 16.30 h do 18.00 h. 

Členovia WO č. II.: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, Helena Dadíková, Ivica Čertíková, 

ospravedlnení: Ing. Natália Svítková, Mgr. Július Gális 

zapisovateľka: Ing. Dagmar Šandríková, MBA, MsÚ Prievidza 

Iní prítomní:  obyvatelia sídliska Píly podľa priloženej prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Vyjadrenie k žiadostiam 

3. Rôzne 

4. Záver 

K bodu 1: 

Predseda WO č. II., Ing. Ľ. Jelačič, privítal prítomných a oboznámil ich s programom 

zasadnutia. 

K bodu 2: 

1.Žiadosť- Právnej kancelárie MsÚ k žiadosti SUNNY PARADISE s.r.o., Golfová 

2013/37, 971 01 Prievidza o vyjadrenie k žiadosti o prevzatí technickej infraštruktúry 

do majetku a správy mesta - príjazdová komunikácia s chodníkmi a verejné osvetlenie 

v rámci výstavby projektu Zelená lúka v Prievidzi.  

- Členovia VVO č. II. sa stotožňujú s návrhom architekta mesta- Ing. arch.Z.Hlinkovej, 

vedúcej odboru SP, výstavby a ŽP- Ing. A. Nikmonovej a Mgr. P.Mokrého (TSMPD 

s.r.o.) a neodporúčajú udeliť súhlas o prevzatí príjazdovej komunikácie s chodníkmi 

a verejného osvetlenia v rámci výstavby projektu Zelená lúka v Prievidzi do majetku 

a správy mesta.  

- Hlasovanie: Za 0 / Zdržal sa 0 / Proti 3  
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K bodu 3: 

1. Miroslav B., obyvateľ domu so súpisným č. 182, Malookružná ulica, Prievidza: 

- opakovane žiada o dopravné značenie: označenie chodníka výhradne pre pe-

ších, alebo zákazová značka pre cyklistov na chodníku vedľa rieky od mosta 

smerom ku Kalerábu, nakoľko prechádzajúci cyklisti jazdia na tomto úseku po 

chodníku pre peších a ohrozujú chodcov. Je informovaný, že chodník je záko-

nom definovaný ako komunikácia alebo časť cesty určená pre chodcov 

- opakovane žiada o riešenie parkovania motorových vozidiel, o odstránenie dlho-

dobo odstavených motorových vozidiel na Priamej ul. smerom na Ul. A. Rudna-

ya, nakoľko tento úsek cesty je neprehľadný, motorové vozidlá tam podľa jeho 

vyjadrenia stoja protiprávne, čo konzultoval s dopravným inšpektorátom. Do-

pravné značenie obmedzujúce, alebo zakazujúce státie tam nie je. Požaduje, 

aby tento problém riešilo mesto. 

- opakovane žiada o osadenie mechanickej zábrany na chodník na konci Sadovej 

ulice, pri autoškole Humaj, ktorý je vybudovaný smerom na letisko, nakoľko si po 

tomto chodníku skracujú cestu osobné motorové vozidlá taxislužby. Táto komu-

nikácia je vybudovaná zo zámkovej dlažby a nie je určená pre prejazd motoro-

vých vozidiel.  

- žiada o preverenie neoprávneného parkovania osobných motorových vozidiel na 

Gorazdovom nábreží a na Ulici A.Rudnaya. Pani poslankyňa I.Čertíková prezistí 

skutkový stav, v prípade preukázania neoprávneného parkovania, preverí mož-

nosti ďalšieho postupu (ohlásenie, resp. odtiahnutie vozidla). 

Poslanci VVO č. II. žiadajú o zaslanie písomného stanoviska od príslušného od-

delenia mesta (cestný správny orgán) k podnetom, ktoré sú uvedené v zápisnici, 

vrátane možností ich riešenia. 

2. V rámci rôzneho sa členovia WO č. II. zaoberali ďalšími podnetmi: 

- osadenie smetných košov pri bufete Leontýnka na Ul. S. Chalupku v blízkosti ZŠ 

na Ul. S. Chalúpku. 

- umiestnenie stojanov na bicykle pri ZŠ na Ul. S. Chalúpku. 

Poslanci WO č. II. žiadajú o zaslanie stanoviska MsÚ k tejto požiadavke (osa-

denie smetných košov a stojanov na bicykle), spolu s uvedením spôsobu riešenia. 
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K bodu 4: 

Ing. Ľ. Jelačič, predseda WO č. II., poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie výboru 

ukončil. 

Ing. Ľuboš Jelačič  

predseda WO č.II. 

V Prievidzi, dňa 09.01.2025 

Zapísala: Ing. Dagmar Šandríková, MBA, zapisovateľka WO č. II. 


